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P R O T O K Ó Ł  

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 23.08.2018 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli : 

-     Pan Grzegorz Maciejczyk – Naczelnik Wydz. Bezpieczeństwa , Spraw Społecznych                   

i Obywatelskich Starostwa Powiatowego w Kozienicach  

- Pan Igor Czerwiński  – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych  

-     Pan Robert Wojcieszek – Prezes Kozienickiej Gospodarki Komunalnej w Kozienicach 

- Przedstawiciele KP Policji w Kozienicach 

- Pan Stanisław Siderski – Sekretarz Gminy Kozienice 

- Dyrektor Wydziału Finansowo- Budżetowego Pani Iwona Kania 

- Dyrektor Wydziału Infrastruktury Pan Piotr Szafran 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg. załączonej listy obecności; 

 

Przybyłych na naradę powitał Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając 

jednocześnie program narady:   
1. Informacja o realizacji budżetu z I półrocza 2018r. 

2. Uzgodnienie planów zadań funduszu sołeckiego na 2019 rok. 

3. Wolne wnioski.  

 

Ad.1/ 

 Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski poinformował zebranych o: 

-  złożeniu przez sołtysów  dokumentów z zebrań w sprawie funduszu sołeckiego do dnia 

30.09.2018r.; 

-  zmianie zasad szacowania szkód w uprawach rolniczych 

Dyrektor Wydziału Finansowo- Budżetowego Pani Iwona Kania poinformowała 

zgromadzonych o wykonaniu budżetu Gminy Kozienice za I półrocze 2018r. oraz                                   

o kształtowaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2018-2030. Przekazała, że                              

w I półroczu 2018 roku dochody budżetu wykonano w kwocie 86.140.004,59 zł., co stanowi 

49,04 % planowanych dochodów – w tym zrealizowano: 

- dochody bieżące w kwocie 84.340.915,26 zł., tj. w 50,71% 

- dochody majątkowe w kwocie 1.799.089,33 zł., tj. 19.30%. 

Oznajmiła, że plan wydatków na 30 czerwca 2018 roku  został zrealizowany  w kwocie 

77.884.434,26 co stanowi 43,77 % planu wydatków – w tym zrealizowano: 

- plan wydatków bieżących wykonano w kwocie  71.538.076,08 zł., co stanowi 49,36% 

- plan wydatków majątkowych wykonano w kwocie 6.346.358,18 zł., co stanowi 19,23 %.  

Ponadto powiadomiła, że w zrealizowanych wydatkach ogółem największy udział przypada 

na następujące działy: 

- 801 - Oświata i wychowanie   - 31,61 % 

- 855 - Rodzina                          - 15,21 % 

- 750 - Administracja publiczna - 9,96 % 

- 926 - Kultura fizyczna i sport  -  8,83 % 

- 900 - Gospodarka komunalna  - 7,98 % 

- 600 - Transport i łączność       - 6,75 % 

- 921-  Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - 6,64 % 

- 852 - Pomoc społeczna - 4,06 % 

- 700 - Gospodarka mieszkaniowa - 2,76 %  

- 758 - Różne rozliczenia – 1,67 % 
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- 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza - 1,14 % 

- na pozostałe działy przypada - 3,39 % 

 

W uzupełnieniu Dyrektor Pani Iwona Kania przekazała, że  Zarządzenie Burmistrza                            

o wykonaniu budżetu za I  półrocze 2018 r. udostępnione będzie na stronie internetowej 

Urzędu Gminy.  

 

Następnie Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawił wykaz                                          

zrealizowanych inwestycji do końca czerwca 2018 roku, dział 600 - Transport i łączność.  

 

Sołtysi i Przewodniczący komitetów osiedlowych nie zgłosili uwag do wykonania budżetu za 

I półrocze 2018 roku. 

 

Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Igor Czerwiński poinformował, że realizacja zadań 

inwestycyjnych  w 2018 roku  przebiega lepiej niż w 2017 roku.  

 

Ad.2/ 

 

W tym punkcie uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.3/ 

1. Sołtys wsi Łaszówka Pani Polesiak Jadwiga -  w związku z zbliżającym się  rokiem 

szkolnym uczniowie oraz mieszkańcy  nie mogą korzystać z usług PKS-u. Zapytała, 

czy planowane jest uruchomienie linii dowozu dla dzieci do Zespołu Szkól, Liceum 

oraz osób pracujących w Kozienicach;      

2. Sołtys wsi Brzeźnica Pani Krześniak Bożena zawnioskowała o – wykoszenie trawy 

przy cmentarzu, kościele oraz pobocze drogi gminnej Nr 1705UW (od kościoła do 

przejazdu kolejowego); 

3. Przewodniczący komitetu osiedlowego Nr 4 Pan Arkadiusz Molenda zapytał: 

- czy będą nasadzenia krzewów pomiędzy parkingiem a blokiem Lubelska 10; 

-zadania polegające na zagospodarowaniu terenu przy blokach nr 10,12,14 przy ulicy 

Lubelskiej- nie wyeliminowały problemu odpowiedniego odwodnienia  i wypłukiwania 

piasku na  parking, chodniki i ulicę Lubelską- dlaczego? Kto, za to odpowiada? Czy, 

będzie to poprawione; 

- dlaczego UM nie informuje mieszkańców o tym, że  zadania polegające na 

zagospodarowaniu terenu przy blokach nr 10,12,14 przy ulicy Lubelskiej” to nie tylko 

koszt nieco ponad 840 tys. złotych, ale także koszt odszkodowania dla SM (głównie) i 

części mieszkańców tych bloków. To, że UM jak zostałem poinformowany nie musi 

podawać do publicznej wiadomości kwoty odszkodowania- co jest dla mnie 

niezaakceptowane- są to publiczne pieniądze to niewspomnienie o tym traktuję jako 

manipulację; 

- proszę o sprawdzenie oznakowania drogowego w Kozienicach i o ewentualne korekty 

oraz zapewnienie widoczności znaków; 

- czy planowana jest naprawa parkanu, budowa nowego lub są może planowane  jakieś 

inne rozwiązania dotyczące ogrodzenia biegnącego przy ulicy Parkowej oddzielającego 

Park Miejski od chodnika; 

- czy i kiedy będzie analiza wykorzystania Systemu Kozienickiego Roweru Miejskiego- 

po miesiącu funkcjonowania systemu powinno być cząstkowe podsumowanie – i podana 

informacja dla mieszkańców; 
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- na działce przy ulicy Warszawskiej wykupionej przez miasto postawiona została 

konstrukcja pod bilbordy- to jest wynajęte, kupione przez Urząd Miejski czy komercyjne? 

Co będzie tam reklamowane, jakie są tego koszty? 

 

 Na zadane pytania i wnioski zainteresowanym  odpowiedzi na bieżąco udzielał: 

1. Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Igor Czerwiński w sprawach: 

-PKS Sp. z o.o. Kozienice, 

- nasadzenia krzewów pomiędzy parkingiem a blokiem Lubelska 10, 

- odwodnienia  i wypłukiwania piasku, 

- kosztu odszkodowania dla SM, 

-oznakowania drogowego, 

- naprawie parkanu przy ulicy Parkowej, 

-Systemu Kozienickiego Roweru Miejskiego, 

-bilbordu przy ulicy Warszawskiej, 

 

Sołtysi oraz Przewodniczący komitetów osiedlowych otrzymali: 

1) Obwieszczenie Burmistrza Gminy Kozienice z dnia 20 sierpnia 2018r. 

2) Obwieszczenie Starosty Powiatu Kozienickiego z dnia 20 sierpnia 2018r. 

3) Obwieszczenie Marszałka Województwa Mazowieckiego z dnia 16 sierpnia 2018r. 

4) Plakaty informujące o XVI Festiwal Muzyki Rozrywkowej im. Bogusława Klimczuka 

oraz Dniu Energetyka Pożegnanie Lata  

 

Na zakończenie narady Z-ca Burmistrza Pan Igor Czerwiński poinformował oraz zaprosił 

zgromadzonych na XIX Dożynki Gminne, które odbędą się 26 sierpnia 2018r  w Świerżach 

Górnych. 

 

Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski podziękował zebranym za przybycie i udział                         

w posiedzeniu przypominając jednocześnie, aby w protokołach o podziale  funduszu 

sołeckiego zamieścić informację kto składa wniosek  o podziale funduszu sołeckiego                                    

z załączoną listą obecności. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.                  

 

Protokołowała: 

Edyta Posłuszna- Seremak 

 

     

 

 


